名称: 贯入式砂浆强度检测仪

其他名称：贯入式砂浆强度检测仪，砂浆强度检测仪

型号：SJY-800B

荣计达产品编号：SJ17  1900元
一、产品简介：
贯入式砂浆强度检测仪采用机械贯入方式，通过测钉的贯入深度来检测砂浆的抗压强度。用于砌缝砂浆强度的现场快速检测，为A的便携式砂浆强度现场检测仪器。操作简单、检测结果准确，贯入式砂浆强度检测仪符合行业标准《贯入法检测砌筑砂浆抗压强度技术规程》（JGJ/T136-2001）。
Product introduction:

The penetrating mortar strength tester uses a mechanical penetrating method to measure the compressive strength of the mortar by measuring the penetration depth of the nail. It is a portable mortar on-site testing instrument for the rapid detection of joint mortar strength on site. The operation is simple and the test results are accurate. The penetration mortar strength tester conforms to the industry standard "Technical Regulations for Penetration Method for Testing the Compressive Strength of Masonry Mortar" (JGJ / T136-2001).


二、技术参数：
★贯入仪贯入力：800±8 N
★工作行程：20± 0.1mm
★数显贯入深度测量表分度值：0.01mm
★测钉长度：40±0.10mm
★测钉直径：3.5mm
★测钉A锥度：45°
★测钉量规槽长度：39.5 0.1 0mm
★贯入仪使用环境温度：-4~40℃

★外形尺寸：400X300X150mm

★重量：3kg
Technical parameters:

★ Penetration force: 800 ± 8 N

★ Working stroke: 20 ± 0.1mm

★ Digital display penetration depth measurement scale: 0.01mm

★ Stud length: 40 ± 0.10mm

★ Stud diameter: 3.5mm

★ Taper A taper: 45 °

★ Staple gauge groove length: 39.5 0.1 0mm

★ The ambient temperature of penetrator: -4 ~ 40 ℃

★ Dimensions: 400X300X150mm

★ Weight: 3kg


三、产品特点：
★它采用弧线钩式省力杠杆加力和支点变线技术，加力轻松、方便快捷。
★直读自复位式数显贯入深度测量表、测得值为贯入实际深度值，无须用20减；该表带USB接口，可将检测数据即时导入贯入数据处理器。
★采用嵌入式测钉锁紧装置，稍拧即紧，稍放即松。
★配我公司新开发的贯入数据处理器，该处理器含双路USB接口，与直读式贯入深度检测表连接，在检测贯入深度的同时，将贯入深度值直接导入数据。
Product features:

★ It adopts arc-hook labor-saving lever afterburner and fulcrum changing line technology. Afterburner is easy, convenient and quick.

★ Direct reading self-resetting digital display penetration depth measurement table. The measured value is the penetration depth. There is no need to reduce the value by 20. The watch is equipped with a USB interface, which can import detection data into the data processor immediately.

★ Embedded stylus locking device is used to tighten slightly and loosen slightly.

★ Equipped with our company's newly developed penetration data processor, the processor contains dual USB interfaces and is connected to a direct-read penetration depth detection table. While detecting the penetration depth, the penetration depth value is directly imported into the data.


四、检测步骤：
★用砂轮片将砌缝表面打磨平整。
★将测钉插入贯入杆的测钉座中，测钉A朝外。
★左手水平托住贯入仪，右手将摇柄套入仪后部的螺母上，然后顺时针旋转7~9圈，妆发现晃动一下，表明贯入仪挂起钩已挂上，此时停止摇柄顺时针旋转，改为逆时针旋转，将螺母退回贯入杆末端，这时贯入仪便可进入下面的检测了。
★检测时，一手水平托住贯入仪，让贯入仪的扁头与打磨平整的砌缝表面接触上，另一手扣动，贯入仪自由释放能量，这样**完成了一次检测；移开贯入仪及测钉，用吹风器吹吸一下测孔。
★后用深度测量表测量测 深度，从表盘上的直接读取测量表显示值di，并记录在记录表中，贯入深度按下式计算： di=20.00-di′
这样**完成了次完整的检测工作，查测强曲线便知砂浆强度。
 Fourth, detection steps:

★ Polish the surface of the joint with a grinding wheel.

★ Insert the stylus into the stud holder penetrating the rod, with stylus A facing outward.

Hold the penetrator horizontally with your left hand, put the rocker handle on the nut on the back of the meter with your right hand, and then rotate it 7 to 9 times clockwise. The makeup will shake, indicating that the penetrator hook has been hung up, stop at this time Rotate the handle clockwise and change it counterclockwise to return the nut to the end of the rod. At this time, the penetrator can enter the following test.

★ When testing, hold the penetrator horizontally with one hand, let the flat head of the penetrator contact the polished surface of the joints, and pull with the other hand, the penetrator will release the energy freely, thus completing a test; Open the penetrator and stylus, and blow the hole with a hair dryer.

★ After measuring the depth with a depth measuring table, read the display value di of the measuring table directly from the dial and record it in the record table. The penetration depth is calculated as follows: di = 20.00-di ′

In this way, a complete test is completed, and the strength of the mortar is known by checking the strength curve.

五、测点布置：
★检测砌筑砂浆抗压强度时，应以面积不大于25m2的砌体构件或构筑物为一个构件。
★按批抽样检测时，应取龄期相近的同楼层、同品种、同强度等**砌筑砂浆且不大于250m2砌体为一批，帛样数量不应少于砌体总构件的30%，且不应少于6个构件。基础砌体可按一个楼层计。
★被检测灰缝应饱满，其厚度不应小于7mm，并应避开竖缝位置、门窗洞口、后砌洞口和预埋件的边缘。
★多孔砖砌体和空斗墙砌体的水平灰缝深度应不大于30mm。
★检测范围内的饰面层、粉刷层、勾缝砂浆、浮浆以及表面损伤层等，应清除干净；应使待测灰缝砂浆暴露并经抽样调查平整后在进行检测。
★每一构件应测试16点，测点应均匀分布在构件的水平灰缝上，相邻测点水平间距不宜小于240mm，每条灰缝测点不宜多于2点。
Fifth, the layout of measuring points:

★ When testing the compressive strength of masonry mortar, a masonry component or structure with an area of not more than 25m2 should be used as a component.

★ When sampling by batch, the same floor, same species, same strength, etc. with similar age should be taken. ** Masonry mortar and no more than 250m2 masonry as a batch. The number of concrete samples should not be less than 30 %, And should not be less than 6 components. The foundation masonry can be counted as one floor.

★ The gray joint to be tested should be full, and its thickness should not be less than 7mm, and it should avoid the position of vertical joints, door and window openings, back-built openings and edges of embedded parts.

★ The depth of horizontal gray joints of porous brick masonry and hollow bucket wall masonry should not be greater than 30mm.

★ The decorative layer, stucco layer, jointing mortar, floating slurry, and surface damage layer within the detection range should be removed; the gray joint mortar to be tested should be exposed and tested after being leveled by sampling investigation.

★ Each component should be tested at 16 points, and the measurement points should be evenly distributed on the horizontal gray seams of the components. The horizontal distance between adjacent measurement points should not be less than 240mm, and each gray seam measurement point should not be more than 2.


六、注意事项：
★贯入仪在挂钩状态时不应保持较长时间同，应尽快释放工作弹簧。
★不得随意空弹及拆卸贯入仪主机，以免影响使用寿命和测试精度。
★数显贯入深度表应轻拿轻放，注意保护测头，以防摔落。
★贯入仪每年至少应在法定计量部门校准一次。
Six, matters needing attention:

★ The penetrator should not be held for a long time when the hook is in the same state, and the working spring should be released as soon as possible.

★ Do not arbitrarily empty the bomb and disassemble the main body of the penetrator to avoid affecting the service life and test accuracy.

★ The digital display penetration depth meter should be handled gently, and the probe should be protected to prevent it from falling.

★ The penetrometer should be calibrated at least once a year in the legal metrology department.

七、结构组成：
★SJY800B型主机：1台
★直读式数显贯入深度测量表：1只
★弧线钩式省力杠杆：1个
★测钉装夹组：1件
★打磨砂轮：1个
★吹风机：1个
★铝合金包装箱：1只
Seven, structural composition:

★ SJY800B host: 1

★ Direct-reading digital display penetration depth measuring table: 1

★ Arc hook labor-saving lever: 1

★ Stud clamp set: 1 piece

★ Grinding wheel: 1

★ Hair dryer: 1

★ Aluminum alloy packing box: 1

